
1 

 

 
 

 

 

Protokoll för IFK Mariefreds Huvudstyrelse 
 

 

Organisationsnummer    Kontonummer Swedbank 

819500-2715    8270-1,4 708699-6 

 

Vad 

Styrelsemöte med tillhörande strategisk diskussion för IFK Mariefreds Huvudstyrelse 

 

Var     När 

Gripsholms Värdshus   2024-11-16 

 

Närvarande                      

Martin Lyckström (ordförande)  Ronnie Törnblom (IFK Senior) 

Mats Hörnell (Fotboll/Vice ordf./Kassör)                     Fredrik Borgö (Innebandy)                                           

Patric Johansson (Sekreterare/Handboll)                      Peter Johansson (Fotboll/IFK Academy)                       

Robert Tärnehöjd (Disc golf)                                        Ann-Spohie Wallin (Kampsport)                                 

Anders Steiner (Ishockey/Event)                                  Johan Karlsson (Skidor)                                                

Thomas Forslund (Bordtennis))                                    Magnus Lundström (Vice Kassör) 

Anette Ljungqvist (Klubbchef)  Ronja Lagerström (Friidrott) 

 

Frånvarande 

                                          

Sara Grimlund (Konståkning/ Skridskoskola) 

Tommy Ljungqvist (Variationslaget)              

Bosse Petersson (Fotboll) 

                     

 

Mötesprotokoll 
 

1. Mötets öppnande 

 

Ordförande Martin Lyckström öppnade mötet.  

 

2. Dagordning  

 

Dagordningen godkändes. 

 

3. Information från Ordförande 

 

Martin inledde med att förmedla att enligt hans uppfattning flyter vår verksamhet på. Anette är tillbaka och 

det innebär fortsatta möjligheter. Mats Hörnell har förtjänstfullt hjälpt föreningen under Anettes frånvaro 

vilket alla tackade Mats för.  

Martin och Mats har nyligen haft nytt möte med Jakob Högfeldt, Lars Ekström, Christine Blomqvist-Gyllby 

och Anders Ekman, Strängnäs kommun. Dessa kontinuerliga kontakter är viktiga för vårt långsiktiga 
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samarbete. En möjlighet finns med en koppling mellan vår strategi och kommunens idrottspolitiska 

dokument. 

IFK Mariefreds satsning för ungdomar och förhoppningsvis utökade satsning på unga ledare är positiva för 

kommunen och kan eventuellt ge stöttning. 

 

I samband med denna diskussion redovisade Patric kort det E-förslag som lämnats in till 

kommunfullmäktige om stor lokalbrist för gymnastikföreningarna i kommunen. Strängnäs 

Gymnastikförening uppger tex att man har 965 aktiva utövare. 

 

4. Beslut om att anta Krisplan för IFK Mariefred 

 

Ett förslag på Krisplan hade sänts ut i förväg till deltagarna. Efter en kort genomgång beslutades 

enhälligt att anta Krisplanen och att den omedelbart ska börja gälla. Kommunikation ska ske bl.a. via 

Laget, Information i sektionerna och via anslag i IP Hammaren. 

 

5. Beslut angående Stödkassan 

 

Ett förslag angående användande av stödkassan, som hela tiden ökar diskuterades. 

Mötet var helt överens om att anta det lagda förslaget. Att föra över resurser från stödkassan till 

verksamheten ska ske med jämna mellanrum. Stödkassan kommer att ha en lägsta nivå på 20000 sek. 

 

6. Medlemstatus är för tillfället 1.566 betalande medlemmar.  

Beslut togs om att medlemsavgifter inbetalade under november och december, 2024 gäller för 2025. 

Antalet ledare är nu 281. 83 har inte lämnat in intyg från belastningsregistret och alla sektioner 

uppmanas hjälpa till att ordna detta. Att lämna in gäller från 15 års ålder. 

 

7. Klubbsida live på Instagram/Facebook 

Anette har startat upp klubbsida på Instagram och Facebook, Via Anette kan sektionerna få ut 

kommunikation via dessa kanaler.  

 

8. Satsning på Öppen Hall kommer att starta i samarbete med Biohuset 

 

Anette redovisade att en satsning på Öppen Hall kommer att starta i samarbete med Biohuset, Linus 

Fagerström. Starten sker i samband med Lucia med grillning id IP Hammaren och fackeltåg till 

Biohuset. 

 

9. Mats och Martin ledde Strategidiskussion 

 

Mötet gick igenom vårt uppdaterade strategiska dokument. Ett grupparbete genomfördes och avsåg våra 

Strategiska mål 1, 3 och 4.  Värdefulla inspel till handlingsplanerna lades fram.  

Alla är fortsatt överens om att det är värdefullt att vi kontinuerligt har en aktiv diskussion i dessa frågor i 

samband med våra halvårsvisa strategiska dagar. 

 

10. Nästa styrelsemöte genomförs på Gripsholms Värdshus den 15 december, kl. 11.00 – 13.00 och 

därefter avnjuter styrelsen Julbord tillsammans. 

 

 

             Mariefred 2024-11-16   

  

 

             Patric Johansson, Sekreterare  Martin Lyckström, Mötesordförande 

 

 

 

 


